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Først tak for et meget empatisk svar på min henvendelse af 2o. august d.å., men også den handling 

på det, som jeg stadigvæk forventer mig noget af. 

 

I går modtog jeg fra ministeriet vel nok et svar på min henvendelse til samme d. 20. aug. 2020. Jeg 

vedhæfter svaret, som jeg rent ud sagt ikke kan bruge til noget. Svaret afslører samtidig, at 

ministeren ikke er klar over, at den sigtede i Brasilien er blevet løsladt, og ministeriet er adskillige 

postgange efter i handling, hvilket kunne have været undgået, hvis der var blevet handlet straks. Det 

ser ligeledes ud til at ministeren eller ministeriet ikke er klar over, at min intention med 

henvendelsen var at ”hjælpe” dansk politi med at få banket hul til myndighederne i Portugal og 
Brasilien. Jeg havde naturligvis forventet, at nu ville justitsministeriet med udenrigsministeriets 

hjælp træffe foranstaltninger til en diplomatisk løsning på nogle praktiske samarbejdsproblemer. 

 

Mange tak for den viste imødekommenhed. 

 

Med venlig hilsen 

 

Erik O. Larsen 
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